



a chance to

- make new friends
- improve your community
- develop leadership skills
- make a difference in the world

- *se faire de nouveaux amis*
- *développer ses qualités de leadership*
- *avoir un impact, localement et à travers le monde*



THE WORLD  
NEEDS MORE  
#INTERACTORS



District 7040 Interact Clubs

Contact PDG Ariane Carriere

Phone: 613-330-3310

E-mail: [ariane.carriere@rotary7040.com](mailto:ariane.carriere@rotary7040.com)

[www.rotary7040.com](http://www.rotary7040.com) | Youth Service | Interact/Earlyact

[www.facebook.com/interactearlyact7040](https://www.facebook.com/interactearlyact7040)

District 7040  
**Interact**  
Rotary Sponsored Club



**Rotary**  
District 7040



**Interact**  
Parrainé par le Rotary





*L'Interact tire son nom d'INTERNational et d'ACTION: International car les clubs sont repartis dans 159 pays et Action car les Interactiens montent de projets visant à améliorer les conditions de vie dans leur localité et de par le monde. Ce programme rassemble actuellement plus de 200 000 membres de 12 à 18 ans et au plus de 20 000 clubs.*

*Chaque club Interact est parrainé par un Rotary club qui offre conseils. Les clubs Interact sont cependant indépendants et doivent s'autofinancer. Les Interactiens ont ainsi la possibilité de développer leurs qualités de leadership tout en apprenant l'importance du travail en équipe. Les clubs montent des actions locales liées ou ils sont implantés telles que des collectes de fonds, des collectes de sang, le parrainage de concerts, des visites à des maisons de retraite, orphelinats et centres pour sans abri, ainsi que des actions internationales visant à développer l'entente entre les peuples.*

**Interact** is a service and social club for young people ages 12-18 and is sponsored by a Rotary club, which guides the Interactors in developing service projects. Interact comes from the words "international" and "action," reflecting an organization that exists in 159 countries and promotes active service at home and abroad. With more than 200,000 members and more than 20,000 clubs worldwide, Interact provides a powerful force of enthusiasm and energetic service.

**Interact clubs** are self-governing and self-supporting, offering many opportunities for members to develop valuable leadership and teamwork skills. Each club carries out local service projects that benefit its community, such as fundraisers for a variety of causes, blood drives, benefit concerts, visits to nursing homes, orphanages, and homeless shelters. Interactors also develop international service projects that expand their understanding of the world and promote goodwill.

In addition to the rewards gained from helping others through service, Interactors have the opportunity to:

- Begin preparing for their future by speaking at a Rotary club meeting, shadowing a Rotarian to learn more about a specific profession, and attending career fairs sponsored by Rotary clubs
- Broaden their horizons by getting to know the variety of people they serve — the elderly, children with disabilities, the homeless, and many others throughout the community
- Develop a strong work ethic and sense of individual responsibility by organizing projects to improve the environment, eradicate polio, promote drug awareness, and address other community problems
- Learn more about other cultures by communicating and working with Interactors abroad

Outre le service à autrui, les Interactiens ont également l'opportunité de :

- *Préparer leur avenir : en suivant un Rotarien dans son cadre professionnel pour apprendre sur son métier, en faisant un exposé à un Rotary club, en assistant aux journées carrières organisées par les Rotary clubs.*
- *Faire des rencontres leur permettant d'étendre leurs horizons au travers des actions entreprises au bénéfice de retraités, d'enfants handicapés, de sans abri, etc.*
- *Développer une éthique de travail et le sens des responsabilités en participant à des actions de protection de l'environnement, d'éradication de la polio, de lutte contre la toxicomanie, etc.*

*L'Interact est un excellent moyen de se faire de nouveaux amis. Les Interactiens organisent des soirées, rencontres sportives et autres activités de collectes de fonds, et savent allier fun et action. Au travers du lavage de voitures, de collectes de nourriture, de programmes de recyclage. Les Interactiens apprennent à se connaître. Les rencontres Interactiennes organisées dans un cadre régional leur permettent également d'échanger idées et activités.*

*Quant aux actions internationales, elles offrent l'opportunité de découvrir d'autres cultures, de promouvoir l'entente entre les peuples et, dans certains cas, de visiter d'autres pays.*

**Interact** is a great way to meet people and make new friends. Interactors organize dances, sporting events, and other activities as a way to raise funds and have fun at the same time. Working together on car washes, food drives, or clean-up campaigns, club members get to know each other better and build many lasting friendships. At Interact conferences for clubs in a specific area, members have a chance to expand their network of Interact friendships and share ideas for projects and other club activities.